規格標準管理明細

編號	31
規格標準分類	可分解產品類
環保標章規格標準	使用可分解塑膠之包裝材(已停用,變更於「生物可分解塑膠」之規格標準中)
版本	1.0.1
更新日期	2010/11/10
環保標章規格標準英文名稱	Packaging-use Products from Degradable Plastics(Closed)
產品相關標示	使用可分解之塑膠
產品相關英文標示	
規格標準內容	中華民國93年12月01日行政院環境保護署環署管字第0930088228號公告 1. 包裝材係指垃圾袋、緩衝材、發泡容器、購物用塑膠袋與免洗餐具。 2. 產品依CNS14433(ISO 14851)、CNS14478(ISO 14852)或CNS14432(ISO 14855)方法檢測時,產品分解度達50%以上。 3. 購物用塑膠袋與免洗餐具不得含聚乙烯(PE)、聚丙烯(PP)、聚苯乙烯(PS)或聚氯乙烯(PVC)等成分。 4. 產品中不得含有環保署公告之毒性化學物質。 5. 若產品只有尺寸大小、包裝量之差異時視爲同一產品。 6. 標章使用者的名稱及住址須清楚記載於產品或包裝上 標章使用者若非製造者,製造者的名稱及住址須一併記載於產品或包裝上。 7. 產品或包裝上須標示「使用可分解之塑膠」。 ※附註: • 本規格標準最新修改日期爲 12/25/2002。 • 此類產品之採樣應由執行單位派員會同申請廠商,於該類產品之銷售場所進行隨機採樣,並一同送至申請廠商
規格標準英文內容	指定之合格檢測單位進行檢測。 1. Packaging-use products include garbage bags, cushioning material, foamed containers, shopping bags and disposable foodware. 2. The biodegradability of the product shall be equal to or higher than 50% when tested against ISO 14851, ISO 14852 or ISO 14855 standards. 3. Shopping bags and disposable foodware shall not contain PE, PP, PS and PVC, etc. 4. Products shall not contain toxic substances promulgated by the ROC-EPA. 5. Products are considered to be the same if they differ only in size or volume. 6. The name and address of the "Green Mark" user must be clearly printed on the product or on the package. For non-manufacturing Logo users, the manufacturer's name and address shall also be shown. 7. Product or package shall also bear a label reading "Made of Degradable Plastics". Notes: • This criterion was revised on December 25, 2002 • Sampling of these products shall be carried out by the Implementation Body and the applicant together at one of the sale points of these products. Samples shall then be sent to an accredited test laboratory for testing and analysis.